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DE SP ZORGT  

VOOR BEHOUD  BUURTWINKEL CENTRA 

 

De gemeenteraad heeft onlangs met algemene stemmen een voorstel van de SP goedgekeurd om de 

kleinere buurtwinkelcentra in Nieuwegein te behouden.  

 

In gemeentelijke plannen werden n.l. te weinig garanties gegeven dat deze winkelvoorzieningen in de 

buurt zouden kunnen blijven bestaan.  
De SP overtuigde de raad van het belang van winkels op loopafstand voor iedereen.  
Het voorstel werd door alle partijen ondersteund. 

 
Fractievoorzitter Martijn Stekelenburg vertelt:"Voor de SP is het heilig dat er in de toekomst  

voldoende voorzieningen in de buurt aanwezig blijven. De toekomstplannen van de collegepartijen  
(vvd, pvda, cda, d66) gaan vooral over het Stadscentrum— en verder willen ze Muntplein groter  

maken. Daar is niets mis mee. Maar de kleine winkelcentra zijn even zo erg belangrijk. Ouderen met 
een rollator moeten bijvoorbeeld ook snel een pak melk kunnen halen". 
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VERKEERSSITUATIE UTRECHTSE  

STRAATWEG WORDT ONDERZOCHT 
Naar aanleiding van herhaaldelijke vragen aan het college van 

Burgemeester en Wethouders  heeft SP eindelijk de   

toezegging gekregen dat er metingen zullen worden verricht 

op de Utrechtsestraatweg.  

 

Bewoners hadden geklaagd over veel te hard rijden, ook door 

chauffeurs van Connexxion.  

De SP is blij dat er nu actie ondernomen wordt. Wethouder 

Reusch van D66 heeft beloofd dat de raad de uitslagen van de 

metingen krijgt.  Indien er aanleiding is zal de politie worden 

verzocht de snelheid te handhaven. 

 

Ook wordt het rijden over de Utrechtsestraatweg door  

niet-lijnbussen aan banden gelegd. 
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S P a m f l e t 
VERGADERING GEMEENTERAAD:  

VAAK VAN BEDROEVEND NIVEAU 
door Martijn Stekelenburg 

 
“Ik kom net thuis van een serie raadsbijeenkomsten en wederom zijn mij de haren te berge gerezen 
over het niveau en de kwaliteit van de discussie in de Nieuwegeinse gemeenteraad.  

Al eerder schreef ik hierover, en treurig genoeg is het niet beter geworden sinds de laatste keer. Het 
valt me ook steeds vaker op dat hoe serieuzer het onderwerp is, hoe joliger sommige raadsleden over 

de belangen van mensen heen stappen.  
 

Het was bar en boos. Ik verliet de discussie vroegtijdig (…) 
 
Het woord werd het eerst gevoerd door een raadslid van de PvdA. Ik neem het niet dagelijks op voor 

deze partij, hoewel ik de laatste tijd zeer te spreken ben over hun toenaderingspogingen. Maar de  

kinderachtige manier waarop geprobeerd werd door sommige raadsleden om de spreekster de mond 

te snoeren, was volksvertegenwoordigers onwaardig (…) 

Ik ga steeds meer snappen dat mensen afhaken en de politiek niet langer serieus nemen. Ik ga ook 
steeds meer mijn best doen om te bewijzen dat het anders kan. Een betere wereld begint bij jezelf. 

Vandaag besefte ik dat het inderdaad van mij moet komen. Een treffende gewaarwording”. 
 
Het hele verhaal over deze bizarre en onthutsende vertoning van een aantal lokale Nieuwegeinse 

volksvertegenwoordigers is terug te vinden op onze website: 
 

NIEUWEGEIN.SP.NL 
RAADSLEDEN KIEZEN VOORAL VOOR  HUN EIGEN CENTEN 

 

Tijdens de Algemene Beschouwingen in november heeft de SP in Nieuwegein een voorstel inge-

diend om 10% van de vergoedingen van raadsleden en wethouderssalarissen terug te storten in de 

gemeentekas.  

 
De SP wilde hiermee een hart onder de riem steken van iedereen die gepakt wordt door  

bezuinigingen. Wanneer dergelijke offers gevraagd worden van de inwoners, mag de politiek zichzelf 
natuurlijk niet vergeten. 

De opbrengst van de bezuiniging op de politiek zou een kleine 100.000 euro zijn en dat bedrag kon 
goed voor andere zaken gebruikt worden.  

De raad zelf dacht daar natuurlijk helemaal anders over en stelde hun inkomen veilig door massaal  
tegen dit SP-voorstel te stemmen.  
Onze lokale volksvertegenwoordigers zouden toch het goede voorbeeld kunnen—en moeten— geven. 

Maar nee hoor, de door u gekozen dames en heren lieten het op dat punt volledig afweten. 
 

Burgemeester de Vos  was zelfs van mening dat "de raadsvergoedingen al geen vetpot zijn".  

En hij is lid van de PvdA, de Partij van en voor de Arbeid(ers), toch? 
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